

K**KEPGUEP JEAN-SÉRAPHIN***Chief Executive Officer of Ndassie Solar Engineering*
 *Netherlands*


© CREDIT PHOTO

Jean-Séraphin KEPGUEP was born from Cameroonian parents. After studying mathematics and natural sciences, he graduated in geology and earth science from the University of Yaoundé I in 1999. With this background, he joined the Netherlands where he obtained a Master's degree in geological engineering. (2006). A stopover in Belgium to obtain the title of civil engineer of mining and geologist (2007). And last but not least, a master in petroleum engineering from the Delft University of Technology (2009). 2008, Jean-Seraphin joined the adventure Ndassie Solar Engineering, company specialized in the solar and the autonomous electrification. He started as Business Strategy Development Manager before becoming the Managing Director. The aim is simple: stimulate and enable everyone to become an entrepreneur in renewable energies and autonomous electrification systems that improve the safety and living conditions of remote or off-grid communities. This is by designing and providing products that better meet the multiple expectations of users and by accompanying our ambassadors in their projects. Ndassie is now developing, with local partners, markets in Ghana, Nigeria, Cameroon, Congo and Uganda. ♦

 *Netherlands*
KEPGUEP JEAN-SÉRAPHIN*Directeur Général de Ndassie Solar Engineering*
 *Pays-Bas*


© CREDIT PHOTO

2010 : Il accède au poste de directeur Général de Ndassie Solar Engineering

2008 : Il occupe le poste de Business Strategy Development Manager

Jean-Séraphin KEPGUEP est né de parents camerounais. Il obtient son baccalauréat en mathématiques et sciences naturelles en 1992 avant de poursuivre par une licence en géologie et science de la terre qu'il obtient en 1999. Ce bagage en poche, il rejoint les Pays-Bas où il décroche un Master en ingénierie géologique (2006). Une escale en Belgique pour obtenir le titre d'ingénieur civil des mines et géologue (2007) qu'il complète par un master en ingénierie pétrolière (2009). 2008, Jean Séraphin rejoint l'aventure Ndassie Solar Engineering, compagnie spécialisée dans le solaire et l'électrification autonome. Il y démarre au poste de Business Strategy Devolopment Manager avant de devenir directeur général. L'objectif est simple : stimuler et permettre à chacun de devenir entrepreneur dans les énergies renouvelables et systèmes d'électrification autonome qui améliorent la sécurité et conditions de vie des communautés isolées ou hors réseau électrique. Ceci en concevant et en fournissant des produits qui répondent mieux aux attentes multiples des utilisateurs et en accompagnant nos ambassadeurs dans leurs projets. Ndassie développe aujourd'hui, avec des partenaires locaux, des marchés au Ghana, au Nigéria, au Cameroun, au Congo et en Ouganda. ♦

K